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Av.Barış Eğitlmez yazdı; Öçkan Uluyazı yazdı;

Siyasi 
İlkesizlik

Söylesem tesiri 
yok, sussam 
gönül razı değil
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 » Haber Merkezi
Kadına Yönelik şiddet-

le mücadele ve çocuk koor-
dinasyon üst kurul toplantı-

sı Ortaca Kaymakamlığı Top-
lantı Salonunda yapıldı. 

Toplantı Kaymakam Ke-
nan Aktaş, Belediye Başkan 

Yardımcısı Ferruh Atabey, 
Ortaca Cumhuriyet Başsavcı-
sı Emre Genç ve ilgili kurum 
temsilcilerinin katılımıy-

la gerçekleştirildi. Toplantıda 
Kadına Yönelik şiddetle mü-
cadelede ve çocuk koruma ve 
koordinasyonda yapılan ça-
lışmaların değerlendirilme-
si ve yapılacak çalışmalar gö-
rüşüldü.

 zOrtaca’da Kadına Yönelik Şiddetle Mücadele ve Çocuk Koordinasyon 
Üst Kurul Toplantısı yapıldı.

Kadına Yönelik Şiddetle Mücadele ve Çocuk Koordinasyon 

toplantısı yapıldı
 » Harun Yıldırım

Ortaca’da geçtiğimiz 
gün yaşanan yağışlı hava 
nedeniyle, Dalyan’dan 
İztuzu’na ulaşım sağlayan 
yolda heyelan meydana 
geldi.

Sülüngür Gölü 

kenarındaki yolda meydana 
gelen heyelan esnasında, 
şans eseri yolda araç ve 
insan bulunması olası bir 
can kaybını önledi.

Yamaçtan parçalanan 
kayalar yola düşerken, yol 
trafiğe kapandı.

İztuzu yolu heyelan 
nedeniyle kapandı

Behçet Saatcı’dan 
O İfadelere
YALANLAMA 
GELDi

 zFethiye Eski Belediye Başkanı Behçet Saatcı 
geçtiğimiz günlerde bazı gazetelerde ve 
internet mecralarında kendisine atfen yapılan 
haber ve paylaşımlarla ilgili sosyal medya 
hesabından açıklamada bulundu. 85DE

Bakan Uraloğlu açıkladı;

Şehirler Arası Yolcu 
Otobüslerinde hız takip 
dönemi başlıyor!

Ulaştırma ve Altya-
pı Bakanı Abdulkadir Ura-
loğlu, “Şehirler arası yolcu 
taşımacılığı faaliyetlerin-
de kullanılan otobüslerde 
araç takip cihazı takma zo-
runluluğu olacak, taşıtların 
konum, tarih ve saat bil-
gileri 2 dakikalık periyot-
lar halinde Bakanlığımızın 
‘Ulaştırma Elektronik Ta-
kip ve Denetim Sistemi’ne 
(U-ETDS) elektronik or-
tamda iletilecek.” dedi.
84DE

Bodrum Belediyesi eski
İmar Şefine 7 yıl hapis cezası

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet Aras; "Biz şeffaf 
belediyeyiz, kimin kusuru varsa çıksın" dedikten yak-
laşık 1,5 yıl sonra Bodrum Belediyesinde İftira yargı-
dan döndü, İftiracı 7 yıl hapis cezası aldı. 87DE

Büyükşehir 
İtfaiyesi’ne 
Kimyasal  
Tehlikeler Eğitimi 
Verildi 

Muğla Büyükşehir Bele-
diyesi İtfaiye teşkilatı Kim-
yasal, Biyolojik, Radyolojik, 
Nükleer tehlikeler konusun-
da eğitim aldı. 84DE

Büyükşehir Meclisi 2023’de Yüzde 
98,8 Oy Birliği ile Karar Aldı 

Muğla Büyükşehir Belediye Meclisi 2023 yılında 337 
karar aldı ve bu kararların 98,8’i oy birliği ile alındı. 82DE

Muğla Odaları ve Borsası 37’nci 
ortak toplantısını gerçekleştirdi

Geleneksel olarak dü-
zenlenen Muğla Odaları ve 
Borsa müşterek toplantısı-
nın 37’incisi Muğla Valisi 
İdris Akbıyık’ın katılımıyla 

gerçekleştirildi. Toplantıda 
turizm kenti olarak Muğla 
ilinin sorunları ve kamudan 
beklentiler gündeme alındı.

86DA
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 » Ceylin Şener
Muğla Büyükşehir Be-

lediye Meclisi 2023 yılı-
nın son meclis toplantısı-
nı 14 Aralık Perşembe gü-
nü Türkan Saylan Çağdaş Ya-
şam Merkezi’nde gerçekleş-
tirdi. Aralık ayı meclisinde 35 
madde görüşüldü ve 26 adet 
karar oy birliği ile alındı. 

2023 yılı içerisinde bi-
ri olağanüstü olmak üzere 
ek oturumla 14 kez toplanan 
Muğla Büyükşehir Belediye-
si 337 meclis kararını oy bir-
liği ile alarak Muğla için hiz-
met üretti. Yüzde 98.8 kararı 
oy birliği ile alan Büyükşehir 
Belediyesi meclisi 13 ilçeden 
gelen 68 meclis üyesinden 
oluşuyor.

Başkan Gürün; “Büyük-
şehir Meclisimiz birlikte, 
uyum içinde Muğla için ça-
lışıyor”

Muğla’nın birbirinden de-

ğerli ilçelerinden gelen mec-
lis üyeleri ile Muğla için ça-
lıştıklarını söyleyen Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Dr. Os-
man Gürün, meclis kararla-
rının yüzde 98,8 oy birliği ile 
alınmasının da birlikten nasıl 
kuvvet doğduğunu gösterdi-

ğini söyledi. 
Başkan Gürün; “13 il-

çeden gelen kıymetli mec-
lis üyelerimizle her ay Muğla-
mıza daha iyi hizmet verebil-
mek için toplanıyor, kararlar 
alıyoruz. Farklı partilerden 
oluşan meclis üyelerimiz-

le 2023 yılında 337 karar al-
dık. Bu kararların yüzde 98,8 
oy birliği ile alındı. Tüm mec-
lis üyelerimize Muğlamız için 
verdikleri emekler ve birlikte 
uyum içinde çalıştığımız için 
çok teşekkür ediyorum” dedi. 

Büyükşehir Meclisi 2023’de Yüzde 
98,8 Oy Birliği ile Karar Aldı 

 zMuğla Büyükşehir Belediye Meclisi 2023 yılında 337 karar aldı ve bu kararların 98,8’i oy birliği ile 
alındı. 

 » Ceylin Şener
Milas'ın Kıyıkışlacık 

Mahallesi’nde Milas Beledi-
yesi mülkiyetinde yer alan 
‘Kıyıkışlacık Iasos Ziyaret-
çi Karşılama Merkezi Projesi’, 
onay almak üzere Muğla Kül-
tür Varlıklarını Koruma Böl-
ge Kurulu’na sunuldu.

Milas Belediyesi İmar ve 
Şehircilik Müdürlüğü KU-
DEB Şefliği koordinatörlü-
ğünde; Iasos Kazı Başkan-
lığı, Muğla Mimarlar Odası 
Milas Temsilciliği, AURA İs-
tanbul Mimarlık ve Şehirci-
lik Araştırma Akademisi’nin 
danışmanlığı ile Milas Myla-
sa Mimarlık ofisinin ürünü 
olan proje tamamlandığında 
bölge turizmine büyük katkı 

sağlayacak ve içinde rekreatif 
unsurları barındıran bir alan 
oluşturulacak.

12 bin metrekarelik alan-
da, mevcutta pazaryeri ola-
rak kullanılan parsel üze-
rinde yer alacak Kıyıkışla-
cık Iasos Ziyaretçi Karşılama 

Merkezi’nin tamamlanma-
sının ardından; otopark ala-
nı, bankamatik, elektrikli şarj 
üniteleri, ziyaretçi tanıtım 
ofisi, ihtiyaç üniteleri, gölge-
likli çok amaçlı sosyal etkin-
lik alanları, çocuk oyun par-
kı ve peyzaj düzenlemeleriyle 

bölge ekonomisine ve halkın 
yaşam kalitesine büyük katkı 
sağlayacak bir çalışma hayata 
geçirilecek.

Projenin, Milas'ın sahip 
olduğu zengin tarih ve kültür 
mirasını ön plana çıkararak 
sürdürülebilir turizm ve ye-
rel ekonomik kalkınma için 
önemli bir adım niteliği taşı-
dığını vurgulayan Milas Be-
lediye Başkanı Muhammet 
Tokat tarafından yapılan bil-
gilendirmede Muğla Kültür 
Varlıklarını Koruma Bölge 
Kurulu'ndan alınacak onayın 
ardından, ivedi olarak uygu-
lamaya geçileceği ve çalışma-
nın bölgeye olumlu bir kat-
kı sağlamasının hedeflendiği 
bildirildi.

‘Kıyıkışlacık Iasos Ziyaretçi Karşılama 
Merkezi projesi’ onay için kurula sunuldu

 zMilas'ın Kıyıkışlacık Mahallesi'nde oluşturulacak Iasos Ziyaretçi Karşılama Merkezi Projesi’nin 
tamamlanmasıyla birlikte bölge turizmine canlılık gelecek…

Menteşe Belediyesi bün-
yesinde 2014 yılında kuru-
lan; karate, dans, voleybol, 
kort tenisi, masa tenisi, fut-
bol ve satranç branşlarında 
sporcular yetiştiren Menteşe 
Belediyespor’un sportif ba-
şarıları 2023 yılında da de-
vam etti. Belediyespor bün-
yesindeki sporcular bugüne 
kadar 102 kupa ve bin 218 
madalya elde etti, milli takı-
ma 2 sporcu yetiştirdi. 2023 
yılında ise farklı branşlarda 
197 madalya ve 24 kupa ka-
zanarak, Menteşe’nin ismini 
sporda başarıyla söz ettirdi.   

Menteşe Belediye Başka-
nı Bahattin Gümüş, beledi-
ye bünyesindeki sporcula-

rın yerel ve ulusal çapta elde 
ettikleri başarılar ile gurur 
duyduklarını ifade ederek, 
“Menteşe Belediyespor’u 
kurduğumuzda amacımız 
geleceğimiz olan gençleri-
mizi spora yönlendirmek, 
milli sporcular yetiştirmek, 
yerel ve ulusal çapta başarı-
lar elde etmekti. Çocukları-
mızın doğru yönlendirme, 
disiplinli çalışma ve azimle 
ne kadar başarılı oldukları-
nı görüyoruz. Menteşe’mizi 
başarılarıyla gururlandıran, 
bizlere kupa ve madalya-
lar kazandıran tüm sporcu-
larımızı ve teknik ekibimizi 
kutluyorum” dedi. 

Menteşe Belediyespor’dan 
102 kupa, bin 218 madalya, 
2 milli sporcu 

 zMenteşe Belediyespor Kulübünün sporcuları 
2014 yılından bu yana 7 farklı branşta 102 
kupa ve bin 218 madalya kazanırlarken; 
masa tenisi ve karate branşlarındaki 2 
sporcu da milli takıma seçildi. 
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Söylesem tesiri yok, 
sussam gönül razı değil.

Fuzuli söylemiş, ne 
güzel söylemiş… Güzel 
söz, şiir ve deyişler ya-
şamımıza daima ışık ve 
renk verir.

Her şey vak-
tini bekler

Ne gül vak-
tinden önce 
açar

Ne güneş 
vaktinden er-
ken doğar

Bekle senin 
olan sana gele-
cektir…

…demiş Haz-
reti Mevlana.

Çok sevdiğim bir söz-
de Çin dolaylarından ge-
liyor :

Karanlığa küfrede-
ceğine bir mum yak.   

…Confucius (Konfüç-
yüs)

Gene bir seçim yakla-
şıyor, yerel seçim olma-
sı seçimi daha önemli kı-
lıyor… Çünkü seçeceğiniz 
ya da seçilecek yönetici-
ler akrabanız, komşunuz, 
dostunuz, iş arkadaşınız, 
sevdiğiniz ya da sevme-
diğiniz biri ya da birile-
ri olabilir. Mütevazi tavsi-
yem, kimi seçerseniz se-
çin, kime oy verirseniz 
verin, LİYAKAT SAHİBİ, 
BAYRAĞINI, VATANINI 
ve MİLLETİNİ, ŞEHİ-
DİNİ ve GAZİSİNİ ken-
dinden çok seven kişileri 
seçerseniz hem kendiniz, 
hem bulunduğunuz böl-
ge ve dolayısiyle memle-
ketimiz daha iyi ve kalite-
li hizmete kavuşur, kavu-
şursunuz, kavuşuruz. 

Liyakat, bir kişinin 
insan olarak bir ema-

neti, bir görev ve so-
rumluluğu üstlenmeye 
layık, yaraşır veya uy-
gun olma durumunu, 
insanî ve ahlâkî anlam-
da yeterlilik niteliğini 
ifade eder. 

Bu tanımı ye-
ni nesil için bu-
rada tekrarla-
mak gerekiyor. 
Seçim için bun-
dan başka söz 
söylemeye bana 
göre gerek yok. 

Bir de günde-
mi hatırlatayım, 
Arapça’ da DEM 
okunuş olarak 

KAN demek… İsim seçi-
mi enteresan. Anlayana…

İçimizdeki Batı hayra-
nı-göçmen ve inanç kar-
şıtı yerli-yabancılara bir 
çift söz… O çok sevdiği-
niz batıda, özellikle aşırı 
milliyetçi, ırkçı, göçmen 
ve inanç karşıtı akımlar 
ülkelerinin yönetimlerine 
hakim olmaya, iktidara 
gelmeye başladı, öyle ki 
inancınız ne olursa olsun 
eğer onların ırk ve milli-
yetinden değilseniz onla-
rın gözünde adi ve aşağı-
lık bir göçmenden başka 
bir şey olmayacaksınız. 

Haydi bu güzel vatanı 
sevmeyen, beğenmeyen 
sizler… Koşun gidin, batı 
kollarını açmış sizi bek-
liyor… Gidin, gidin de el-
mayı dalında görün.

Bu vatan, bu millet 
çok güzel, bayrağımız 
harika, gurur veriyor. 

Allah bize her şeyin 
en iyisini, en güzelini ver-
miş… 

Şükürler olsun.

Özkan 
ULUYAZI

Söylesem tesiri yok, 
sussam gönül razı değil

 » Ceylin Şener
Belediye Park ve Bahçeler Müdürlü-

ğünce 2023 yılında proje hazırlığı ve ya-
pımı tamamlanan, Peksimet Mahalle-
si, Kadıkalesi Gümüşlük Caddesi’nde 
bulunan Peksimet Parkı’ndaki açılış tö-
renine Bodrum Belediye Başkanı Ah-
met Aras, CHP Parti Meclis Üyesi Al-
kım Denizaslanı, belediye meclis üyele-
ri, başkan yardımcıları, birim müdürleri 
ile personelleri, Peksimet Mahalle Muh-
tarı Adnan Süzen, mahalle sakinleri, ço-
cuklar ve basın mensupları katıldı.

Program Saygı Duruşu ve İstiklal 
Marşı’nın söylenmesinin ardından açılı-
şa katılamayan davetlilerin mesajlarının 
okunması ve konuşmalar ile devam etti.

Açılış konuşmaları yapan CHP Parti 
Meclis Üyesi Alkım Denizaslanı ve Pek-
simet Mahalle Muhtarı Adnan Süzen, 
başta Belediye Başkanı Ahmet Aras ol-
mak üzere parkın yapımında emeği ge-
çen herkese teşekkür etti. 

2019 yılından bugüne kadar yapılan 
çalışmalar sonucu 314 park ve yaşam 
alanını Bodrum’a kazandırdıklarını be-
lirten Bodrum Belediye Başkan Yardım-
cısı Tayfun Yılmaz, “Bodrum, kişi başı-
na düşen 8.1 metrekare yeşil alan mik-

tarı ile Türkiye’de örnek teşkil etmek-
tedir. Bundan sonraki süreçlerde de bu 
sosyal donatı alanlarını koruyarak 2024 
yılından 2028 yılına kadar en uygun şe-
kilde Bodrumluların hizmetine sunma-
ya devam edeceğiz.” dedi.

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras, gerçekleştirdiği açılış konuşma-
sında bir kent için altyapının önemli ol-
duğunu, eğer altyapı olmazsa kentte ya-
pılan diğer çalışmaların etkili olmayaca-
ğını vurgulayarak ilçedeki kanalizasyon 
ve arıtma tesisleri çalışmaları hakkında 
bilgiler verdi.

Belediye tarafından yapımı tamam-

lanan pazar yerleri, spor tesisleri, ana-
okulları ve kadın sığınma evi ile ilerle-
yen günlerde gerçekleştirilmesi planla-
nan diğer projelerden söz eden Beledi-
ye Başkan Aras, park yapımında emeği 
geçen herkese teşekkür ederek “Kararlı-
yız Bodrum’u hak ettiği değere kavuştu-
racağız.” dedi.

Yapılan konuşmaların ardından Baş-
kan Aras katılımcılarla kurdele keserek 
toplu park açılışını gerçekleştirdi.

Açılış töreni sonunda çocuklara çe-
şitli hediyeler dağıtılırken Park ve Bah-
çeler Müdürlüğü ekiplerince de bahçe 
bitkileri fideleri dağıtıldı.

Bodrum’da 60 Parkın Toplu Açılışı Yapıldı

Başkan Aras: ’Bodrum’u Hak 
Ettiği Değere Kavuşturacağız’

 zBodrum Belediyesi tarafından, yapımı tamamlanan toplam 60 parkın açılışı düzenlenen törenle 
gerçekleştirildi.

Kırımsoy Denge, 
birikimini adeta stand-up 
gösterisi tarzında yaparak 
dinleyicilerin beğenisini 
kazandı. Kadın kelimesinin 
kökenlerinden başlayarak 
tarihsel süreçte yüklenen 
anlamlarına değindi., 
“Erkek varsa kadın vardır, 
bay varsa bayan vardır, 
bey varsa hanım vardır. 
Halbuki şöyle bir cümle 
kuruyoruz: “Toplantıda üç 

erkek iki de bayan ya da iki 
de hanım vardı diyoruz. 
Yani kadın kelimesinde 
bariz olan cinsiyet belirleme 
anlamını, bu cümlelerde 
kullanmıyor, kadının 
cinsiyetini yok sayıyoruz”.. 
Denge, kadının toplumda, 
iyi ahlaklı, hizmetçi ve anne 
niteliklerinin dayatılmaya 
çalışıldığını vurguladı.

Kırımsoy Denge, kadın 
kelimesini araştırırken 

1500’e yakın kelime tespit 
ettiğini, ince farklar içeren 
kelimeleri ayıkladığında 
(argo, akrabalık, milliyet, din 
vb yönlerden) elinde 11 tane 
kelimenin kaldığını ifade etti: 
kadın, hatun, hanım, bayan, 
kız, karı, dişi, avrat, nisa, 
nisvan ve zen. 

Her kelimenin 
detaylarına inerek 
toplumsal bağlamda ve 
tarihsel süreçte anlamların 

nasıl bulanıklaştırıldığını  
anlatan Denge, uragut 
kelimesinden de bahsetti.  
Uragut’un; üremek, ürün 
gibi kelimelerimizde 
halen yaşayan kökten, bir 
zamanlar “kadın” anlamına 
geldiğini vurguladı. Uragut, 
yaşayabilseydi bugün 
muhtemelen ‘ürek’ haline 
gelmişti: erkek ve ürek. Bu 
noktada Hızırşah Kültür Evi 
sorumlusu arkeolog Okan 

Özalp; burada özellikle 
Reşadiye bölgesinde kendi 
yaşamını sürdürebilecek 

güçteki dişi kedilere, ürek 
dendiğini ifade etti ve Kültür 
Evi’nde keyifli anlar yaşandı.

Hızırşah Kültür Evi’nde Kadın Konuşuldu! 
 z16.12.23 tarihinde Datça Belediyesine ait Hızırşah Kültür Evi’nde kalabalık bir etkinlikte ‘‘kadın’’ 
konuşuldu. Geçtiğimiz günlerde Symposia Dadia projesi ile gündeme Deniz Kırımsoy Denge, 
‘Kelimelerle Derinlere Dalışlar ‘Kadın’’ başlıklı etkinlik ile katılımcılarla buluştu. Dilci Kırımsoy 
Denge, kadın kelimesinin etimolojik kökenlerine inerek, derinlere daldı ve konuyu tekrar 
günümüze getirdi. 
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Av.Barış
EĞİLMEZ

barisegilmez@hotmail.com

Siyasi İlkesizlik
Yurdum siyasi zemi-

ni Recep Tayyip Erdoğan 
öncesi ve Recep Tayyip 
Erdoğan sonra-
sı diye ikiye ay-
rıldı.

RTE önce-
si dönemde on-
larca yıl ideo-
loji ve fikriyat 
üzerinden şe-
killenen muha-
lif siyasi parti-
ciliği, RTE son-
rası dönemde 
ise tamamen 
RTE karşıtlı-
ğı üzerine kurgulandı. 
RTE ye karşı pozisyon al-
maktan ibaret bir anlayı-
şa evrilen muhalefet an-
layışı, neredeyse tümüyle 
RTE e en iyi saldırmak-
tan, tabiri caiz ise en iyi 
“sallamaktan” ibaret ha-
le geldi.

Bu durumda da tüm 
muhalif partiler ilke-ide-
oloji veya fikriyatları-
nı bir kenara bırakarak 
tüm faaliyetlerini RTE ye 
karşıtlık üzerine kurgu-

lamak zorunda kaldılar. 
Çünkü kendi ilke ve fik-
riyatları üzerinden siya-

set yaptıkların-
da halk nezdinde 
karşılık bulama-
dıkça bu ilkesiz-
lik daha da arttı 
ve bir süre sonra 
da siyasi muha-
lifliğin adı RTE ye 
en düşmanca ta-
vır sergilemekten 
ibaret hale geldi.

Bu dönemde 
en solcu olanlar 
Amerikancı ol-

maktan, en dindar olan-
lar solcu olmaktan …vs 
çekinmediler. Özellikle 
son seçimlerdeki ittifak-
lardaki kepazelik ile de 
bu ilkesizlik had safha-
ya çıktı. Sokakta birbirle-
rine selam bile vermeyen 
tipler bi raraya gelerek 
iktidar alternatifi olduk-
larını göstermeye çalıştı-
lar ama halk bu ilkesizli-
ği görünce de seçimlerde 
yine hüsrana uğradılar.

Bunun aslında en dra-

matik örneği CHP’dir. 
Onlarca yıldır sol değer-
lerden bahseden veya 
emperyalizm düşmanlığı 
veya Atatürkçülük-laiklik 
ekseninde siyaset yapan 
CHP, özellikle son seçim-
lerde hem Amerikan-
cı oldu sol değerleri yedi 
bitirdi- Hdp ile ittifak ya-
pıp Atatürk’ün ordusu-
nun-devletinin karşısın-
da pozisyon aldı Atatürk-
çülüğü yedi bitirdi- Din-
dar partileri yanına alıp 
cami önlerinde cirit ata-
rak Laikliği yedi bitirdi, 
gün sonunda kendi ilke-
lerinde ne varsa yiyip bi-
tirerek neredeyse parti-
yi bitirdi.

Bu dönemde ise İYİ 
parti adında ilkesiz-ideo-
lojisiz-fikriyatsız bir par-
ti kuruldu. Hiçbir aidi-
yet bağı kurulamayacak 
bu partinin peşinden de 
milyonlarca insan gidip 
seçim ittifak sürecinde 
tabiri caiz ise “siyaseten 
madara” olup seçim so-
nucunda da elde avuçta 

birşey kalmadan ortada 
kaldılar. Şimdi de ilkesiz-
lik konusunda Türk si-
yasi tarihine geçecek bir 
duruma geldikleri için de 
çırpınıyorlar “seçime tek 
başına gireceğiz ,her yer-
de aday çıkaracağız” di-
yerek poz yapmaya çalı-
şıyorlar. Ama bir yandan 
da “kim bugün İYİ Parti-
den istifa edecek” diye de 
papatya falı açacak hale 
düştüler

Bu halk samimi olma-
yan kimseye bu güne ka-
dar itibar etmedi ve yine 
bu ilkesiz tiplere itibar 
etmeyecektir. 

CHP ilkesizlik için-
de çırpınadursun yine de 
alışılmış seçmen profi-
linden asgari desteği yi-
ne alacaktır ama İYİ Par-
ti bu seçimde Türk siya-
si tarihine girecek şekilde 
sıfırı tüketecektir. Gün 
sonunda ise samimi olan 
kim ise bu halk ona oy 
verecektir.

 » Ceylin Şener
Kimyasal, Biyolojik, Rad-

yolojik ve Nükleer tehlikeler 
konusunda farkındalığı art-
tırmak, kişisel korunma bil-
gi ve becerisi kazandırılması 
için Muğla Büyükşehir Bele-
diyesi İtfaiye teşkilatına eği-
tim düzenlendi. Muğla İl 
Afet ve Acil Durum Müdür-
lüğü Personeli tarafından ve-
rilen Kimyasal, Biyolojik, 
Radyolojik, Nükleer tehlike-
ler konusunda eğitime Bü-
yükşehir Belediyesi’nin 13 il-
çeden gelen 48 İtfaiye teşki-
latı personeli katıldı. 

Kimyasal, Biyolojik, Rad-
yolojik, Nükleer (KBRN) 
Tehlikelerden Kişisel Korun-
ma, KBRN Tehlikelerde Ki-
şisel Korunma Malzemeleri, 

KBRN Korunma Düzeyleri, 
Kimyasal ve Biyolojik Teh-
likeler, Radyasyon ve Nük-
leer Tehditler konu başlık-
larında düzenlenen eğitim-
ler yüz yüze yapıldı ve eği-
tim iki gün sürdü. 2023 yı-
lında Büyükşehir Belediyesi 
İtfaiye Teşkilatı’na; Orman 
Bölge Müdürlüğü’nden or-
man yangınlarına müdaha-

le eğitimi, İzmir İtfaiye Daire 
Başkanlığı’ndan Yangınlara 
Müdahale Eğitimi ve Arama 
Kurtarma Eğitimi, Muğla’da 
Doğalgaz yetkili şirketi olan 
AKMERCAN’dan  Doğalgaz 
yangınlarına Müdahale Eği-
timi, Muğla AFAD’ dan Ha-
fif Arama Kurtarma Eğitimi, 
Koordineli Çalışma ve Olay 
Yeri Yönetimi – AFAD, Baca 

eğitimleri, İlkyardım eğitim-
leri, İş Sağlığı ve Güvenliği 
Eğitimleri, Eğitici Eğitmenli-
ği Eğitimi, Enkaz ve göçük-
lerde kullanılmak üzere sis-
mik/akustik dinleme ciha-
zı eğitimi ve su altı Arama-
Kurtarma eğitimi gibi farklı 
konularda eğitimler düzen-
lendi. 

Büyükşehir İtfaiyesi’ne Kimyasal 
Tehlikeler Eğitimi Verildi 

 zMuğla Büyükşehir Belediyesi İtfaiye teşkilatı Kimyasal, Biyolojik, Radyolojik, Nükleer tehlikeler 
konusunda eğitim aldı. 

 » Harun Yıldırım
Bakan Uraloğlu yaptığı 

yazılı açıklamada, Türkiye’de 
yolcu taşımacılığı alanında 
en fazla tercih edilen şehirler 
arası otobüslerde yeni döne-
me geçildiğini bildirdi. Ura-
loğlu, “Son dönemde maale-
sef karıştıkları kazalarla gün-
deme gelen ve şehirler arası 
yolcu taşımacılığı faaliyetle-
rinde kullanılan otobüslerde 
araç takip cihazı takacak ve 
bu bilgileri anlık olarak Ba-
kanlığımıza bağlı Ulaştırma 
Hizmetleri Düzenleme Genel 
Müdürlüğümüzle paylaşacak. 
2024 yılı itibarı ile bu uygula-
maya başlıyoruz” açıklama-
sında bulundu.

TAŞITLARIN KONUM 
BİLGİLERİ 2 DAKİKALIK 

PERİYOTLARLA 
BAKANLIĞA 

BİLDİRİLECEK
Uygulamanın, Karayo-

lu Taşıma Yönetmeliği çerçe-
vesinde yolcu taşımacılığı fa-
aliyeti gösteren taşıtlar için 1 
Ocak 2024 yılında yürürlü-
ğe gireceğini belirten Bakan 
Uraloğlu, “Bu uygulama ile 
taşıtların konum, tarih ve sa-
at bilgileri 2 dakikalık peri-
yotlar halinde Bakanlığımı-
zın ‘Ulaştırma Elektronik Ta-

kip ve Denetim Sistemi’ne 
(U-ETDS) elektronik ortam-
da iletilecek ve taşıtların et-
kin bir şekilde takip edilebil-
mesi sağlanacak” ifadelerine 
yer verdi.

ARAÇ TAKİP 
BİLGİLERİNİN 

İLETİLMESİ İÇİN U-ETDS 
SİSTEMİ HAZIR

Yolcu taşımacılığında şo-
för ve yolcu bilgilerinin Ba-
kanlığımızın U-ETDS siste-
mine elektronik olarak ile-
tildiğini belirten Uraloğlu, 
“Araç takip bilgilerinin de ay-
nı sisteme iletilmesiyle ilgi-
li tüm hazırlıklar tamamlan-
dı, taşımacı firmalarla gerekli 
koordinasyon sağlandı, konu 
hakkında araç takip hizme-
ti veren firmaların sistemle-
ri üzerinden araç takip bilgi-
leri elektronik olarak Bakan-
lığımıza iletilecek. Plaka üze-
rinden tüm sorgulama ve eş-
leştirme işlemleri Ulaştırma 
Elektronik Takip ve Denetim 
Sistemi (U-ETDS) üzerin-
den yapılacak” dedi. Şehirler 
arası yolcu taşımacılığı faali-
yetlerinde kullanılan otobüs-
lerde araç takip cihazı tak-
ma zorunluluğu olacağını da 
kaydetti.

BİLDİRİLECEK ARAÇ 
TAKİP BİLGİLERİ 

KARAYOLU 
TAŞIMACILIĞINDA 

DÜZENİN SAĞLANMASI 
İÇİN BİRÇOK ALANDA 

KULLANILACAK
Bakan Uraloğlu, U-ETDS 

sistemine bildirilecek Araç 
Takip Bilgilerinin, korsan ve 
usulsüz taşımacılığın engel-
lenmesi, taşımacı firmaların 
rekabetçi, sürdürülebilir ve 
adil bir yapıda faaliyetlerine 
devam etmelerinin sağlan-
ması, vatandaşların herhan-
gi bir mağduriyet yaşamadan 
güvenli ve huzurlu bir şekilde 
seyahat etmelerinin sağlan-
ması, yolcuların uygun olma-
yan yerlerde araçlara  
 

Bakan Uraloğlu açıkladı;

Şehirler Arası Yolcu 
Otobüslerinde 
hız takip dönemi 
başlıyor!

 zUlaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir 
Uraloğlu, “Şehirler arası yolcu taşımacılığı 
faaliyetlerinde kullanılan otobüslerde araç 
takip cihazı takma zorunluluğu olacak, 
taşıtların konum, tarih ve saat bilgileri 2 
dakikalık periyotlar halinde Bakanlığımızın 
‘Ulaştırma Elektronik Takip ve Denetim 
Sistemi’ne (U-ETDS) elektronik ortamda 
iletilecek.” dedi.

DEVAMI 5’DE
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 » Harun Yıldırım
Fethiye Eski Belediye 

Başkanı Behçet Saatcı Cum-
hur İttifakından adaylık tek-
lifi gelirse buna hayır deme-
yeceği şeklinde bazı gazete-
lerde çıkan haberlerin gerçeği 
yansıtmadığını belirtti. Kendi 
sosyal medya hesabından ko-
nuyla ilgili paylaşımda bulu-
nan Behçet Saatcı şu ifadele-
ri kullandı:

“Kamuoyuna yansıyan 
şahsımla ilgili siyasi haberler 
nedeniyle bu açıklamayı 
yapma zarureti duyuyorum. 

Bir gazeteci arkadaşımızla 
telefonda yaptığım 
röportajda şahsıma ait 
olmayan ifadelerle ilgili çıkan 
haberleri üzüntüyle öğrenmiş 
bulunuyorum. Siyasi ortamın 
durgunluğunu ismimizi 
kullanarak hareketlendirme 
gayretlerini hoş karşılamakla 
beraber, haddi aşan ve 
şahsımdan teyit edilmemiş, 
asılsız haberlerin dikkate 
alınmamasını rica ederim. 
Bizi tanıyan herkes, böyle 
ifadeler kullanmayacağımızı 
bilir. Saygılarımla…”

Behçet Saatcı’dan O İfadelere
YALANLAMA GELDi

 zFethiye Eski Belediye Başkanı Behçet Saatcı 
geçtiğimiz günlerde bazı gazetelerde ve 
internet mecralarında kendisine atfen yapılan 
haber ve paylaşımlarla ilgili sosyal medya 
hesabından açıklamada bulundu.

Datça ilçesinde yaşayan 
Deniz Kırımsoy Denge, ‘‘Eski 
günlerdeki gibi Knidos Fes-
tivalleri neden olmasın?’’ di-
yor. 1970’lerde Datça’da ger-
çekleşen Knidos festivalle-
ri hem eğlence ve şenlik, hem 
bilim insanlarının konuştu-
ğu doyumu yüksek etkinlik-
lerdi. Bu festivallerin bir ver-
siyonunun Knidos’ta da ger-
çekleştiğini bazı antik metin-
lerde görebiliyoruz. Knidos 
antik kenti; bilimin, kültür ve 
sanatın merkeziydi ve yerel 
halk Knidos’ta düzenlenen 
antik festivalleri 1970’lerde 
tekrar yaptılar. Üstelik maddi 

açıdan birçok zorluk olan bu 
dönemde Knidos festivalle-
ri, ülke çapında büyük ses ge-
tirmekteydi. 7’den 70’e herke-
sin katıldığı, keyifle eğlendiği, 

sosyalleşip bilgiler edindikle-
ri bu festivaller Symposia Da-
dia projesi ile tekrar günde-
me geldi!   

O halde, neden aynı festi-
val tekrar yapılmıyor ve gele-
nekselleştirilmiyor düşüncesi 
ile yola çıkan Kırımsoy Den-
ge, bir proje yazarak Avrupa 
Birliği tarafından desteklenen  
CultureCIVIC’ten, Goethe-
Institut Istanbul, Anadolu 
Kültür, İstanbul Kültür Sanat 
Vakfı (IKSV), Institut Fran-
çais Türkiye ve Danimarka 
Kültür Enstitüsü Türkiye Ofi-
si ortaklığında, Türkiye Hol-
landa Büyükelçiliği işbirli-
ğinde gerçekleşen bir Avrupa 
Birliği projesi olan Culture-
CIVIC: Kültür Sanat Destek 
Programı, Türkiye’de kültür-
sanat destek alanındaki sivil 
toplum çalışmalarını destek-
lemeyi amaçlıyor.

Kırımsoy Denge, pro-
je adını özellikle ‘‘symposia’’ 

dediğini ifade ederek açık-
lıyor; ‘‘sym’’ birlikte demek, 
‘‘posia’’ise içmek, fakat içmek 
sadece şaraptan değil; bilgi-
den, düşünceden, duygudan, 
her şeyden kana kana, do-
ya doya yudumlamak’’. Pro-
jede 3 sempozyum yapılacak: 
Antik Knidos hayatını ve ka-
zı araştırmaları ile bulguları-
nı ele alacak olan Symposium 
Knidia, Knidos Afroditi hey-
kelini sanat ve dönemin ünlü 
heykeltıraşı Praksiteles’i tartı-
şacak olan Symposium Aph-
rodite Knidia, son olarak da 
günümüz yarımadası kadını 
odağında Afrodit kültünün 
yansımalarına dikkat çeke-
cek olan Symposium Aphro-
dite adını alıyor. Ayrıca, Kni-
dos Festivallerinin ruhunu 
yeniden canlandırması bek-
lenen bir iletişim/yürütme 
ağı kuruluyor. Bu sayede ge-
lecekte yeniden benzer festi-
valler yapılmasına zemin teş-
kil edilecek.

Yerel Datça halkını ol-
dukça heyecanlandıran 
Symposia Dadia, geniş çaplı 
bir proje olacak gibi görünü-
yor. Datçalılar merakla geliş-
meleri takip ediyor!

Projenin yalnızca festival-
leri tekrar canlandırmak ve 
gelenek haline getirme gaye-
sinden öte, sanat ve kültürel 
açıdan da çok kapsamlı ol-
duğunu dile getiren, Kırım-
soy Denge, “Symposia Dadia, 
sadece bir başlangıç. Yakın-
da çok daha geniş kapsamlı, 
eşim Elbruz Denge’ye ait bir 
kültür-sanat projesiyle karşı-
nızda olacağız” dedi. Çok ya-
kında konuyla ilgili açıkla-
malar yapılacağını, bunların 
Symposia Dadia sosyal med-
ya hesaplarından takip edile-
bileceğini sözlerine ekledi.

Datça’da Symposia 
Dadia Projesi Başladı!

 zDatça ilçesinde Avrupa Birliği destekli kültür sanat projesi Symposia 
Dadia başladı!

bindirilmesi veya araçlardan 
indirilmesinin engellenme-
si, izin verilen güzergah dı-
şına çıkan araçların tespiti 
ve taşıma verimliliğinin sağ-
lanması amacıyla kullanı-
lacağını belirterek, “Sistem 
sayesinde mevcut düzen-
lemelerin etkin bir şekilde 
uygulanması ve takip edil-
mesi için bu bilgiler Bakan-
lığımız tarafından kullanıla-
cak” dedi.

UYGULAMA; TAŞIMA, 
TRAFİK VE SÜRÜŞ 

GÜVENLİĞİNE KATKI 
SAĞLAYACAK

Bakan Uraloğlu uygula-
ma sayesinde, Türkiye’de ka-
rayoluyla gerçekleştirilen 
yolcu taşımacılığında taşıma 
ve trafik güvenliğinin arttı-
rılmasını da amaçladıkları-
nı ifade etti. Uraloğlu ayrıca, 
“Karayolu yolcu taşıma hat-
larında ve güzergahlarında 
gerekli planlamaların yapıl-
masına doğrudan etkisi ola-
cağı gibi, doğal afet, kaza ve-
ya buna benzer yaşanabile-
cek olumsuz diğer durumlar 
için bu bilgilerin etkin bir 
şekilde kullanılacağını ön-
görüyoruz” açıklamasında 
bulundu. Bakan Uraloğlu, 
kurallara uyulmaması duru-
munda da firmalara gerek-
li uyarıların ve yaptırımların 
da uygulanacağının bilgisi-
ni verdi.

Bakan Uraloğlu, 7 
Aralık’ta, Bakanlığın ev sa-
hipliğinde, ‘Ülkemizde-
ki Yolcu Taşımacılığı Faali-
yetlerinin Sorunları ve Çö-
züm Önerileri Çalıştayı’nı 
gerçekleştirdiklerini hatır-
lattı. Çalıştaya başta Türki-
ye Odalar ve Borsalar Birli-
ği (TOBB), Türkiye Şoförler 
ve Otomobilciler Federas-

yonu (TŞOF), Türkiye Seya-
hat Acentaları Birliği (TUR-
SAB), Türkiye Otobüsçü-
ler Federasyonu (TOFED) 
ve Tüm Otobüsçüler Fede-
rasyonu (TOF) olmak üze-
re birçok sivil toplum kuru-
luşu ve yolcu taşımacılığı fa-
aliyetinde bulunan firmanın 
katıldığını belirten Uraloğlu, 
şehirler arası olarak gerçek-
leştirilen yolcu taşımacılı-
ğında genel anlamda sahada 
yaşanılan sorunlar ve bu so-
runların çözümü için ne ya-
pılması gerektiğinin konu-
şulduğunu ifade etti.

Yolcu taşımacılığı sektö-
ründe farklı kurumları ilgi-
lendiren birçok husus oldu-
ğunu saptadıklarını da kay-
deden Bakan Uraloğlu, “Bu 
konuda ‘Yolcu Taşımacılığı 
Koordinasyon Kurulu’nun 
kurulması sektörden gelen 
başlıca taleplerin arasında 
yer almıştır” dedi.

KORSAN 
TAŞIMACILIĞIN 

ENGELLENMESİ İÇİN 
ETKİN DENETİM

Çalıştayda korsan taşı-
macılık faaliyetlerinin en-
gellenmesi için de etkin de-
netim mekanizmalarının 
kurulması yönünde Bakan-
lığa talepler iletildiğini ifade 
eden Uraloğlu, “Gerek kara-
yolu taşımacılarımız gerek-
se de hizmet alan yolcuları-
mızın, bu hizmetleri en iyi 
şekilde verebilmesi ve hiz-
metten yararlanabilmesi için 
Bakanlığımızca da her tür-
lü tedbirin alınacağı ve ge-
rekmesi halinde mevzuat 
düzenlemelerinin yapılaca-
ğı hususu yapılan çalıştayda 
tüm paydaşlara iletildi” de-
ğerlendirmesinde bulundu.

Toplumsal cinsiyete duyarlı 
bütçeleme eğitimi

Konakaltı İskender Al-
per Kültür Merkezinde, Pro-
je Koordinatörü Ayşe Ka-
şıkırık tarafından belediye 
personellerine yönelik veri-
len eğitimde; ‘Belediyeler-
de toplumsal cinsiyet eşitli-
ğini anaakımlaştırma, po-
litika belgelerinde toplum-
sal cinsiyet eşitliği, kurum-
sal yapıda toplumsal cinsiyet 
eşitliği, belediyelerde eşitlik-
çi mekanizmalar, belediye-
lerin kadına yönelik şiddetle 
mücadele yaklaşımları, ye-
rel eşitlik eylem planları’ ko-
nuları katılımcılara slayt su-
num ve örneklerle anlatıldı. 

Menteşe Belediye Baş-

kanı Bahattin Gümüş, be-
lediye personellerine yöne-
lik eğitimlere devam ettikle-
rini ifade ederek, “Personel-
lerimizin halkımıza hizmet 
noktasında daha bilinç-
li, sağduyulu ve eşitlikçi ola-
bilmesi için eğitimlerimi-
ze devam ediyoruz. Bu kap-
samda Yanındayız Derneği 
ile birlikte hayata geçirdiği-
miz proje kapsamında per-
sonellerimiz belirlenen ko-
nu başlıklarında eğitim aldı-
lar. Halkımıza daha sağlıklı 
hizmet üretebilmek için eği-
timlerimize ve çalışmaları-
mıza devam edeceğiz” diye 
konuştu. 

4’DEN DEVAM

 zMenteşe Belediyesi ve Yanındayız Derneği 
işbirliği ile hayata geçirilen ‘Eşit Bir Gelecek 
Yerelde Başlar’ projesi kapsamında belediye 
personeline ‘Toplumsal Cinsiyet Eşitliği ve 
Toplumsal Cinsiyete Duyarlı Bütçeleme’ 
eğitimi verildi. 
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Geleneksel olarak 3 ayda 
bir düzenlenen Muğla oda-
ları ve Borsa müşterek top-
lantısının 37’ncisi 15 Aralık 
Cuma günü Bodrum Tica-
ret Odası (BODTO)’nda ger-
çekleştirildi. BODTO Meclis 
Başkanı İlhan Ersan ve Yöne-
tim Kurulu Başkanı Mahmut 
Serdar Kocadon’un ev sahip-
liğinde, Muğla Valisi İdris 
Akbıyık, Bodrum Kaymaka-
mı Mustafa Çit, Bodrum Be-
lediye Başkanı Ahmet Aras’ın 
katılımıyla gerçekleştirilen 
toplantı, Muğla Odaları ve 
Borsa ile Deniz Ticaret Oda-
ları Meclis Başkanları, Yöne-
tim Kurulu Başkanları, Mec-
lis Üyeleri, Yönetim Kuru-
lu Üyeleri, Kadın ve Genç Gi-
rişimciler Kurulları Başkan-
ları ile icra komitesi üyeleri 
ve Genel Sekreterlerin katılı-
mıyla gerçekleştirildi.

Toplantıya Muğla Tica-
ret ve Sanayi Odası (MUT-
SO) adına Meclis Başkanı H. 
Koray Özcan, Yönetim Ku-
rulu Başkanı Bülent Kara-
kuş, Meclis Başkan Yardımcı-
ları  Ali Çorlu ve Melike Al-
pay Özmen, Yönetim Kuru-
lu Başkan Yardımcıları Fe-
rudun Öztürk ve Mehmet 
Çahan, Yönetim Kurulu Üye-
leri Ömer Öcal, Hasan Şahin, 
Onur Akça, Selma Ünal, Ge-
nel Sekreter Mehmet Çüçen 
katılım sağladı. Toplantıda 
ayrıca  TOBB Girişimci Ku-
rulları adına Kadın Girişim-
ciler Kurulu İl İcra Komitesi 
Başkanı Mehtap Şeniz Çahan 
ile Genç Girişimciler Kurulu 
Başkanı Berke Altınsoy ve ic-
ra komitesi üyeleri yer aldı.

Toplantının açılış konuş-
masını gerçekleştiren BOD-
TO Yönetim Kurulu Başka-
nı Mahmut Serdar Kocadon 
Muğla Odaları ve Borsasını 
Bodrum’da ağırlıyor olmak-

tan dolayı çok mutlu olduk-
larını ifade ederken “Bugün 
burada vereceğimiz önerile-
rin kamuda karşılık bulması 
için yine birlikte hareket ede-
rek gerekli lobicilik faaliyetle-
ri ve projeler üreterek sonu-
ca ulaşmada üyelerimiz için 
önemli bir misyon yüklene-
ceğiz.” dedi. Muğla’nın ar-
tık deniz-kum-güneş turiz-
minin yanında farklı alterna-
tifler de sunması gerektiğine 
işaret eden Başkan Kocadon 
bölgenin agro-turizmde, sağ-
lık turizminde, kurvaziyer tu-
rizminde ve gastronomi tu-
rizminde giderek daha tanı-
nır hale geldiğinin de altını 
çizdi ve şöyle dedi: “Her bir 
ziyaretçimiz her bir misafiri-
miz dönerken Muğla’yı bam-
başka anlatıyor. İlimizi ve il-
çelerimizin tüm alt ve üst ya-
pı sorunları çözerek, ilçeler 
arası rekabeti değil birlikteliği 
öne çıkaracak tanıtım politi-
kasıyla, yerli yabancı yatırım-
ların ilimize uygun planlan-
masını sağlamalıyız.”

Başkan Kocadon’un ar-
dından konuşan Bodrum Be-
lediye Başkanı Ahmet Aras, 
“Muğla’mız doğal güzelleri ve 
ekonomik katma değeri ile 
çok önemli bir ilimiz. Kentin 
en önemli geçim kaynağı ise 
turizm. Bölgemizin sorunla-
rının çözümü için hep birlik-
te çalışmalıyız. Salgın döne-
mi sonrasında Muğla'ya göç 
çok arttı. Ancak bölgede ya-
tırımlar da devam ediyor. En 
büyük sorunumuz alt yapı. 
Bu çözülmeden hiçbir şey ya-
pılamıyor. İmar planlarından 
başlayarak alt yapı sorunları-
nın çözümüne odaklanma-
lıyız. Valiliğimiz öncülüğün-
de elimizden geleni yapma-
ya devam edeceğiz.” ifadeleri-
ne yer verdi.

Bodrum Kaymakamı 

Mustafa Çit, “Muğla, dün-
yanın en yaşanabilir şehirle-
ri arasında 93’üncü sırada yer 
aldı.  Araştırma firması tu-
rizm performansı, altyapı ve 
sürdürülebilirlik kriterlerini 
de kıstas alıyor. Bu kapsamda 
ilimizin ilk 100 şehir arası-
na girmesi son derece önem-
lidir. Bodrum’un sorunlarına 
değinmek gerekirse, nüfusa 
oranla aldığımız destek, reel-
deki nüfusumuza oranla çok 
düşük kalmakta. Bunun re-
vize edilmesi ve ulaşım / alt-
yapı sorunlarının bir an önce 
sona ermesi gerekiyor. Kira-
da oturan memurlarımız zor-
luk içerisinde ve Bodrum’a 
gelmek istemiyorlar. Lojman 
yapımı gibi yöntemlerle bu 
sorunun giderilmesi gereki-
yor.” dedi.

Kaymakam Çit’in ardın-
dan kürsüye davet edilen Va-
li İdris Akbıyık, “Muğla’da 
her şey var. Muğla’da hayat 
var. Orman var, doğa var, ta-
rım var, kültür var. Tam an-
lamıyla sanayi var diyeme-
sek de haraketli bir ticari ha-
yatı var. İlimizin spor turiz-
mindeki başarılı ivmesi hız-
la yükselmeye devam edecek. 
Sağlık turizmi ilimiz için çok 
önemli. İlimize gelen turist-
lerin yarısını İngilizler oluş-
turuyor ve sağlık hizmetle-
ri noktasında ciddi taleple-
ri var. Gastronomi alanında 
da oldukça zenginiz. Tarım 
ürünleri alanında tercih edi-
len bir bölgeyiz. İhracatta iyi-
yiz. Kültür turizminde 1000 
civarı ören yerine sahibiz. 
Hem tarihin ön plana çıkar-
tılması hem de turizm açısın-
dan oldukça önemli. Odala-
rımız ve STK’larımız çok kıy-
metli. Hem bakanlıklar hem 
de yerel yönetimler nezdinde 
yatırımlarımız sürüyor. Bu-
rada lokomotifimiz özel sek-

tördür. Değerlerimizin hiç-
birini bir diğerine feda etme-
den çalışmalarımızı sürdüre-
ceğiz. Tarımı da koruyacağız, 
madeni de koruyacağız. Do-
ğayı da koruyacağız sanayiyi 
de geliştireceğiz. İlçelerimizin 
elbette sorunları var. Bahane 
üretmeden çalışmak istiyo-
ruz. Kimliklerimizi bir tarafa 
bırakarak, çalışmak için var 
gücümüzle birlikte mücade-
le edelim. Vatanını en çok se-
ven görevini en iyi yapandır.” 
ifadelerine yer verdi.

Açılış konuşmalarının ar-
dından, Oda/Borsa temsilci-
leri söz alarak gündeme iliş-
kin aktarmak istedikleri so-
run ve görüşleri dile getir-
diler.

İlk olarak kürsüye gelen 
Bodrum Ticaret Odası Yöne-
tim Kurulu Başkan Yardım-
cısı İbrahim Akkaya, “Böl-
ge ekonomisinin kalkınması 
için düzenlediğimiz toplan-
tıların 37’sini düzenliyoruz. 
Ülkelerdeki turizm gelişme-
lerini inceliyoruz. Yeşil tu-
rizm alanında, yeşil mutaba-
kat kapsamında yapılması ge-
reken çalışmalara hazırlık-
lı olma sorumluluğumuz var. 
Muğla olarak çok hızlı nüfus 
artışı yaşıyoruz. Çünkü Muğ-
la, pek çok yönden cazibe-
si  yüksek bir il. Hızlı nüfus 
artışı ile gelen sorunlarımı-
zı sıklıkla konuşuyoruz. An-
cak Bodrum’da bu pandemi-
den sonra tahmin edileme-
yecek bir oranda ilerledi. Bu 
hızlı ilerleme, kaçak ve yoğun 
yapılaşma, trafik ve otopark 
sorunu, yüksek kira ve her 
alanda önü alınamayan fiyat 
artışları, plansız arazi kullanı-
mı gibi sorunları beraberinde 
getirdi. Pek çok çalışmanın 
önünde mevcut mevzuat bir 
engel teşkil edebiliyor ancak 
bu mevzuatların revize edil-

mesi gerekiyor.” dedi.
Toplantıda konuşan 

MUTSO Yönetim Kuru-
lu Başkanı Bülent Karakuş, 
MUTSO olarak sağlık turiz-
mine yönelik yaptıkları ça-
lışmalara yönelik bilgi verdi. 
Başkan Karakuş şunları kay-
detti: “Alternatif turizm çalış-
maları kapsamında, 4 mev-
sim turizme katkı sağlayacak 
sağlık turizmi, bölgemizde 
çok büyük bir büyüme kapa-
sitesi sağlayacak. Bu kapsam-
da çalışmalara ağırlık verme-
miz gerektiğini düşünerek 
odamızda ve üniversitemiz-
de çeşitli toplantılar gerçek-
leştirdik. Sağlık komitemi-
zin önerisiyle geçtiğimiz ocak 
ayında Almanya’nın başken-
ti Berlin’de düzenlenen sağ-
lık turizmi fuarına katılım 
sağladık. Muğla’dan işletme-
lerimizin de yer aldığı fuar-
da oluşturduğumuz imaj çok 
değerliydi. Çünkü Valiliği-
miz, Odamız, İl Sağlık Mü-
dürlüğümüz ve sağlık tesisle-
rimiz ile sağladığımız bu ka-
tılım ile fark yarattığımızı dü-
şünüyorum. Fuardan döndü-
ğümüzde bir değerlendirme 
yaptık ve bu fuarın bizim için 
son derece eğitici olduğu ka-
nısına vardık. Kısa ve orta va-
deli bir yol haritası çıkarma-
mız gerektiğini düşündük. İlk 
etapta bilgilendirme eğitim-
leri düzenleyerek sağlık tu-
rizmi yetki belgeli firma sayı-
mızı arttırmamız gerekiyor-
du. Bunun için gerekli adım-
ları attık ve şuanda başvu-
ru yapan firma sayımızı ciddi 
oranda artırmış bulunmak-
tayız. İkinci aşamada fuar-
da bağlantı kurduğumuz Av-
rupa Türk Seyahat Acenteleri 
Birliği Başkanı Fatih Şenel’i, 
2 hafta kadar önce ilimize da-
vet ederek hem bir toplan-
tı gerçekleştirdik hem de sağ-
lık tesislerimizi ve kültür ro-
talarımızı gezdirdik. Avrupa 
Türk Seyahat Acenteleri bir-
liği bünyesinde bin 200 adet 
acente bulunduruyor. Yıllar-
dır, Muğla olarak turizmi ge-
liştirmek için dışarıda acen-
teler açsak, kendi turumuzu 
kendimiz satsak gibi düşün-
celere sahiptik. Baktık ki bin 
200 adet acente bizim bu böl-
geye tur satmak için hazır ve 
bu büyük bir avantaj. Bundan 
sonraki aşamada bu acen-
te temsilcilerini ilimize davet 
etmeyi ve burada bir info tur 
düzenlemeyi hedefliyoruz. 
Planlarımız doğrultusun-
da ilerliyor ve önümüzdeki 
yazdan itibaren sağlık turiz-
mi kapsamında ziyaretçile-
rimizi misafir etmeyi amaç-
lıyoruz. Muğla konumu, do-
ğası, kültürü ve tarihi ile eşsiz 
bir coğrafya. Oldukça başarı-
lı hekimlere ve tesislere de sa-
hibiz. İnsanların sağlık hiz-
metleri için bu bölgeyi ter-
cih etmemesi için bir neden 
yok. Bölgemizde ve ülkemiz-
de hem kaliteli hem de Av-

rupa ülkelerine göre çok da-
ha ucuz sağlık hizmeti alma-
ları mümkün. Bunun için ge-
rekli altyapıya sahibiz. Ancak 
tanıtım çalışmalarına ağırlık 
vermemiz ve direk uçuş sayı-
larımızı arttırmamız gereki-
yor. Bu noktada da havayolu 
şirketleri ile görüşmelerimi-
zi sürdürüyoruz. Ancak her 
konuda olduğu gibi bu konu-
da da güçlü bir lobiye ihtiya-
cımız var.”

Başkan Karakuş konuş-
masının sonunda, yeni görev 
dönemleri nedeniyle Kadın 
ve Genç Girişimciler Kurul 
Başkanlarını ve icra komitesi 
üyelerini tebrik ederek, “İli-
mizde girişimciliği arttırmak 
ve farkındalık oluşturmak 
adına yapacağınız her çalış-
maya Muğla Odaları ve Bor-
sa olarak canı gönülden des-
tek olmaya hazır olduğumu-
zu ifade etmek istiyor, başarı-
lı bir görev süresi diliyorum.” 
dedi.

Başkan Karakuş’un ardın-
dan konuşan Marmaris Ti-
caret Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Mutlu Ayhan ilin ve-
rilerini ve değerlerini rakam-
larla aktardığı konuşmasında, 
ilin rakamsal verilerini akta-
rarak “Yaklaşan yerel seçim-
lerin öncesinde, aday isim-
lerin sorunlarımızı görerek 
ve bunlara bir çözüm bulma 
noktasında bir vizyon oluş-
turmalarını istiyoruz.” dedi.

Sonrasında kürsüye gelen 
İMEAK Deniz Ticaret Oda-
sı Bodrum Şube Başkanı Or-
han Dinç, “Denizciler olarak, 
denizden karaya bakan kı-
sımdayız. Hem çevreyi hem 
sanayiyi bir arada götürmek 
gerekiyor.” diyerek sektörün 
sorunlarına ilişkin bilgi verdi.

Fethiye Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Baş-
kanı Osman Çıralı, “Fethiye, 
körfezi ve koylarıyla, doğal, 
tarihi ve kültürel zenginlikle-
riyle sadece ülkemizin değil, 
dünyanın eşsiz destinasyon-
ları arasında yer alıyor. An-
cak son yıllarda gerek körfe-
zimiz gerekse doğa harikası 
koylarımız ciddi tehdit altın-
da. Körfezimiz, yıllardır kir-
lilik yaratan farklı nedenlerle, 
doğal dengenin bozulmasıyla 
kendini yenileyemez hale gel-
di. Körfez kirliliği bugün ne 
yazık ki bölgemizin turizm 
geleceği ve halk sağlığı açı-
sından büyük risk oluşturu-
yor. Özellikle pandemi son-
rası deniz turizmindeki ar-
tış; Fethiye Körfezi taşıma ka-
pasitesinin artmasına neden 
oldu ve bu durum çözüle-
meyen kirlilik sorununu da-
ha da artırdı. Körfez kirliliği-
nin başlıca sebeplerinden bi-
ri de Fethiye’de düzgün, plan-
lanmış modern bir çekek ye-
rinin olmaması, tekne bakım 
onarım ve kışlama sahaları-
nın eksikliği. 

DEVAMI 7’DE

Muğla Odaları ve Borsası 37’nci 
ortak toplantısını gerçekleştirdi

 zGeleneksel olarak düzenlenen Muğla Odaları ve Borsa müşterek toplantısının 37’incisi Muğla 
Valisi İdris Akbıyık’ın katılımıyla gerçekleştirildi. Toplantıda turizm kenti olarak Muğla ilinin 
sorunları ve kamudan beklentiler gündeme alındı.
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6’DAN DEVAM
Yat imalatı hususunda 

Fethiye, Türkiye'nin ilk sı-
ralarında yer alarak mar-
ka haline gelebilecekken, çe-
kek yeri problemi nedeniyle 
sektörde gelişme ve ilerleme 
imkânsız hale geldi. Uzun 
yıllardır gündemde olan bu 
sorunun ivedilikle sonuç-
landırılması, başta denizci-
lik sektörü olmak üzere böl-
gemizin en önemli önce-
liklerinden biri.” dedi. Baş-
kan Çıralı ayrıca bölgede so-
run teşkil eden kıyı, koy ve 
plajlarda yapılaşma baskıla-
rı hakkında da sorun ve çö-
züm önerilerini aktardı.

Milas Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Baş-
kanı Reşit Özer, “Bodrum’a 
giden inşaatlar nedeniyle 
ciddi bir kamyon ve taşıma-
cılık sorunu var. Yurt için-
de ve yurtdışında fuar ve ta-
nıtım çalışmalarına Muğla 
olarak daha fazla ağırlık ver-
memiz gerekiyor. Markalaş-
ma ve gastronomi alanında 
çalışmalara ağırlık verme-
miz gerekiyor. Avrupa Birli-
ği Coğrafi işaretli ürünleri-
miz de bölgeye fark katacak-
tır. Tarım ve zeytincilik ala-
nında Milas’ta oldukça mo-
dern tesislere sahibiz. Milas 
olarak 2024 yılında geniş-
leme talebimiz var. OSB’de 
yer almak isteyen üyelerimiz 
var. Bunlar güzel gelişmeler. 
Ama tanıtım çalışmalarını 
daha da arttırmamız gereki-
yor.” dedi.

IMEAK Deniz Ticaret 
Odası Marmaris Şube Baş-
kanı Halil Bağlı, “Geçirdi-
ğimiz yangınlar sonucunda 
yaşanan olumsuzlukların gi-
derilmesi için devletimizin, 
belediyelerimizin ve Odala-
rımızın desteğine ihtiyacı-
mız var.” dedi. 

Konuşmasını yapmak 
üzere kürsüye gelen Muğ-
la Ticaret Borsası Yönetim 
Kurulu Başkanı Hurşit Öz-
türk şunları kaydetti: “İli-
miz için turizm kadar tarım 
da önemli. İlimizde faaliyet 
gösteren büyük işletmeleri-
miz büyük oranda büyük il-
lerin vergi dairelerine kayıt-

lı oldukları için gelir vergi-
sinden faydalanamıyoruz. 
Coğrafyamız sınırlı ama bu-
na rağmen tarımda yetersiz 
kalıyoruz. Borsa olarak son 
hamlemiz gıda analiz labo-
ratuvarı kurmak. 2024 yılı-
nın ilk çeyreğinde hizme-
te geçmesini amaçlıyoruz. 
Tarımda arıcılık, örtü al-
tı üretimde narenciye sebze, 
zeytinyağı, hayvancılık gi-
bi her alanda sorunlarımız 
var. Hep birlikte bu sorunlar 
için çalışıp sonuca ulaştıra-
cağız. Zeytinyağının en bü-
yük sorunu tağşiş. Tüm sek-
törlerde işçi ya da çalışan so-
runu var. Planlı tarım olma-
dıktan sonra üretim de ye-
terli olmuyor. Akıllı tarım ve 
su kontrollü su tüketimi ile 
topraklarımızın verimli şe-
kilde işlenmesi gerekiyor.”

IMEAK Deniz Ticaret 
Odası Fethiye Şube Meclis 
Başkanı Onur Mugan, “Ger-
çek yatak kapasitemiz ile ra-
kamlar arasında fark var. 
Kaçak konaklamanın önüne 
geçemiyoruz. Kapasitemi-
zin çok üstündeyiz ve yazın 
bölgelerimizde biz bile dur-
mak istemiyoruz. Amacımız 
çok turist değil, nitelikli tu-
rist olmalı. Kıyılarımız çok 
değerli bunları korumamız 
gerekiyor. Göcek’te günlük 
ağaçlarının bulunduğu yer-
de yapılaşma başladı. Bu bi-
zim sonumuzu getirir. Ciddi 
anlamda fizibilite çalışması 
yapılması gerekiyor.” dedi.

Son olarak kürsüye da-
vet edilen Kadın Girişim-
ciler Kurulu Başkanı Meh-
tap Şeniz Çahan “Üretim ol-
madan gelişim, ilerleme ol-
maz.”  derken, Genç Giri-
şimciler Kurulu Başkanı 
Berke Altınsoy, “Gençlere 
verdiğiniz değeri biliyor ve 
çalışmalarımızda desteğini-
zi bekliyoruz. Birlikte çalışa-
rak güzel projelere imza ata-
cağız.” dedi. 

Toplantının sonunda ko-
nuşan Muğla Valisi İdris 
Akbıyık, sorunların tümünü 
dinlediğini, bunların çözü-
mü noktasında el birliği ile 
çalışacaklarını kaydetti. 

 » Ata SEVGİ AjansCANKA
Muğla’nın turistik ilçesi Bodrum 

Belediyesi’nde;  hakkında usulsüzlük id-
diaları ortaya atılan Bodrum Belediye-
si İmar ve Şehircilik Müdürlüğü Ruhsat 
Şube eski şefi Oktay Kaya'ya, kişisel ve-
rileri yaymak ve görevi kötüye kullana-
rak kişi verilerini usulsüz elde etmek su-
çundan,  7 yıl ceza verildi. Mahkeme, 
hükümde  indirim yaparak, cezayı 3 yıl 
4 aya düşürdü.

Geçen yıl 22 Mart’ta Bodrum Be-
lediyesi İmar ve Şehircilik Müdürlü-
ğü ruhsat şube eski şefi Oktay Kaya’nın 
Belediye Başkanı Ahmet Aras’a ve dö-
nemin CHP Bodrum İlçe başkanı Ha-
lil Karahan’a atmış olduğu WhatsApp 
mesajı sonrası, Bodrum Belediyesi İmar 
Müdürlüğüne 24 Mart 2022’ de operas-
yon yapılıp, dönemin imardan sorumlu 
başkan Yardımcısı Turgay Kaya ve imar 
müdürlüğü çalışanlarının bilgisayar ka-
yıtları alınmıştı. Aynı gece açıklama ya-
pan Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras; "Biz şeffaf belediyeyiz, kimin ku-
suru varsa çıksın" açıklaması yaparak, 
konuyu yargıya taşımıştı. Sonrasında 
İçişleri Bakanlığı Mülkiye müfettişleri 
bir yıl boyunca 200 yakın proje ve ruh-
satta yapılan imar uygulamalarını ince-
lemişti. İnceleme sonrası Bakanlık yet-
kilileri; Belediye Başkanı Ahmet Aras, 
Belediye Başkan Yardımcısı Turgay Ka-
ya, eski Zabıta Müdürü Deniz Özyıldız, 
Başkan Yardımcısı İlknur ülküm Sefer-

lioğlu, İmar Müdürü Onur Demirtaş ve 
iddialarda bulunan dönemin ruhsat şe-
fi Oktay Kaya’nın içinde bulunduğu ve 
imzası bulunan onlarca dosyaya soruş-
turma izni verdi. 

iftira iddiası ve kişisel verilerinin 
WhatsApp mesajlarında paylaşılma-
sı nedeniyle dönemin Belediye Baş-
kan Yardımcısı Hüseyin Tutkun ve eski 
İmar Müdürü Melike Yapıcı, Oktay Ka-
ya hakkında dava açmıştı.

Dönemin Belediye Başkan Yardım-
cısı Hüseyin Tutkun vekili Avukat Hi-
lal Debre AjansCANKA’ya yaptığı açık-
lamada;  Bodrum 6. Asliye Ceza Mah-
kemesinin 14 Aralık Perşembe günü 
davayı sonuçlandırdığına dikkat çeke-
rek; “Mahkeme, belediye personeli Ok-
tay Kaya’ya kişisel verileri yaymaktan ve 

görevi kötüye kullanarak kişi verilerini 
usulsüz elde etmekten 7 yıl cezalandı-
rılmasına karar verdi ve sonrasında ce-
zada indirim yaparak, sanığın 3 yıl 4 ay 
ceza almasına karar verdi. cezalandırıl-
masına karar verdi. Oktay Kaya hakkın-
da, daha önce idareye başvurumuz var-
dı. Belediye bize bu konuda hangi ida-
ri ceza uyguladığını tebliğ etmedi ama 
biz mahkeme kararını ulaştıracağız. 
Müvekkilim Hüseyin Tutkun hakkında 
müfettiş raporlarında soruşturmaya ge-
rek yok kararı verildi. Oktay Kaya kişi-
sel verileri elde etme, görevi kötüye kul-
lanma ve yayma cezasını aldı. Zaten ifa-
delerinde de müvekkilimin bilgilerini 
usulsüz elde ettiğini ikrar etti. Ayrıca if-
tiralarla ilgili açtığımız tazminat dava-
mız da devam ediyor. “ dedi. 

Bodrum Belediyesi eski
İmar Şefine 7 yıl hapis cezası

 zBodrum Belediye Başkanı Ahmet Aras; "Biz şeffaf belediyeyiz, kimin kusuru varsa çıksın" 
dedikten yaklaşık 1,5 yıl sonra Bodrum Belediyesinde İftira yargıdan döndü, İftiracı 7 yıl hapis 
cezası aldı.

 » Ceylin Şener
Kırcağız Mahallesi’nde la-

vanta bahçesi kuran Milas 
Belediyesi alternatif tarım ça-
lışmalarına devam ediyor. 

Milas’ın Kırcağız Mahal-
lesi, çiftçilere yeni bir umut 
ve vatandaşlara huzur dolu 
anlar sunmak amacıyla atı-
lan önemli bir adımı içeren 
bir projeye ev sahipliği yap-
tı. Mahalle sakinleri ve çift-
çiler arasında heyecan uyan-
dıran girişim, 5 dekarlık ara-
zi üzerine 3 bin 500 adet la-
vanta fidesi dikilerek gerçek-
leştirildi. 

Çiftçilere alternatif tarım 
yöntemleri sunma ve vatan-
daşların haftanın yedi günü 
aileleriyle keyifli zaman ge-
çirebilecekleri bir alan oluş-

turmak için başlatılan çalış-
ma sadece ekonomik bir geti-
ri sağlamakla kalmayıp, aynı 
zamanda doğa ile iç içe, mis 
kokulu bir atmosfer oluştu-
rarak insanların ruhsal sağ-
lığına da katkıda bulunmayı 
amaçlıyor.

Konuyla ilgili bilgilen-
dirme yapan Milas Belediye-
si Tarımsal Hizmetler Mü-
dürü Süleyman Karatoprak, 
“5 dekar arazide 3 bin 500 
adet lavanta fidemizi toprak-
la buluşturmanın heyecanı-
nı yaşıyoruz. Projenin haya-
ta geçirilmesiyle birlikte, çift-
çilerimiz geleneksel tarım 
yöntemlerinin ötesine geçe-
rek alternatif ve sürdürülebi-
lir tarım pratiklerine odak-
lanma fırsatı bulacaklar. La-

vanta bahçesi aynı zamanda 
çevreye dost bir bitki oldu-
ğundan, bölge ekosistemine 

olumlu etkilerde bulunacak 
ve biyoçeşitliliği destekleye-
cektir.” dedi.

Milas Belediyesi “Lavanta kokulu 
Milas” için çalışmalara başladı

 zÇiftçilere alternatif ürün sunmak ve vatandaşların haftanın yedi günü aileleriyle birlikte hoşça, 
mis kokulu vakit geçirebileceği bir alan oluşturmak için kolları sıvayan Milas Belediyesi Tarımsal 
Hizmetler Müdürlüğü, Kırcağız Mahallesi’ndeki 5 dekar araziye 3 bin 500 adet lavanta fidesinin 
dikimini gerçekleştirdi.

 » Ceylin Şener
Bitez sahilinde yaşanan 

işgal ile ilgili gelen şikayetler 
üzerine harekete geçen ve 
konu ile ilgili tespitlerde 
bulunan zabıta ekipleri, 
sahile platform kuran 
işletme hakkında tutanak 
tuttu. Zabıta ekipleri, işgalin 
yerinde incelenmesine 
yönelik tespitlerini Yapı 

Kontrol Müdürlüğü’ne 
bildirdi.

Bodrum Belediyesi 
Zabıta Müdürlüğü ve 
Yapı Kontrol Müdürlüğü 
ekiplerince yapılan 
çalışmalar sonucu Bitez 
sahilinde bulunan 
kıyı işgalinin ortadan 
kaldırılması için çalışmalar 
devam ediyor.

Kıyı İşgali Yapan İşletmeye 
Belediyeden Müdahale 

 zBodrum’da Belediye ekiplerinin müdahalesi 
sonucu, Bitez sahilde kıyı işgaline sebep 
olan ahşap platform sökülüyor.
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